
تغييرات، تغييرات و باز هم تغييرات. تغييراتي كه پرسپوليس را اين 
فصل ركورد ش�كن كرده. تيمي كه اگر چه در ليگ نتوانسته گوي 
سبقت را از رقبا بربايد، حداقل در اين وادي توانسته ركوردي عجيب 
از خود به جاي بگذارد، ركوردي كه بعيد است نصيب تيمي ديگر شود.
پرس��پوليس مانند انبار باروت مي ماند كه يك جرقه كوچك لازم است 
براي يك آتش بازي بزرگ. شايد چون هرگز اتفاقات اين تيم بدون سر و 
صدا انجام نمي شود و در بوق و كرنا مي شود. همه چيز مي توانست با كنار 
گذاشتن درخشان تمام شود اگر او از مسئولان باشگاه درخواست نمي كرد 
بازي با النصر را هم به او فرصت دهند و در مقابل پاسخ مثبت باشگاه حرف 
از استعفا بزند. درخشان مي دانست نه توان شكس��ت النصر را دارد و نه 
پرسپوليس فرصتي دوباره به او خواهد داد، به همين دليل بعد از گرفتن اين 

فرصت پيش دستي كرد و استعفا داد تا اوضاع بار ديگر پيچيده شود. 
مذاكره با برانكو اين بار جدي است. مذاكره اي كه مدير روابط عمومي 
باش��گاه آن را تأييد مي كند. نژادفلاح راهي استانبول شده تا با برانكو 
صحبت كند و ديروز خبر رس��يد نوافق حاصل ش��ده و برانكو رس��ماً 
سرمربي پرسپوليس شده است. اما حالا درخشان از استعفا حرف زده 
و مشخص نيست در بازي با النصر تكليف او چيست. باشگاه در انتظار 
استعفاي كتبي اوست اما اس��تعفاي درخش��ان تا كنون تنها حرفي 
شفاهي در گفت وگو با رس��انه ها بوده و بس. با وجود اين مديرروابط 
عمومي باش��گاه پرس��پوليس از توافق نژاد ف��لاح با برانك��و و قبول 
استعفاي درخشان مي گويد. حالا آنكه هنوز استعفاي كتبي به دست 
باشگاه نرسيده اس��ت. با وجود اين مذاكرات رسمي پرسپوليس روز 
گذشته در هتلي پنج ستاره در استانبول آغاز شد. مذاكراتي كه گفته 
مي شود موفقيت آميز بوده اما در صورت قطعي شدن حضور برانكو در 
پرسپوليس، بدون ش��ك او بعد از حذف اين تيم از بازي هاي آسيايي 
روي نيمكت سرخپوشان خواهد نشست. نيمكتي كه درخشان تصور 
مي كرد با شرايط اسفبار پرسپوليس و اوضاع نابسامان مالي اين تيم، تا 
پايان فصل در اختيار او خواهد بود. درخشان حتي بعد از اتفاقات اخير 
در صدد بود تا با نشستن روي نيمكت پرسپوليس در بازي با النصر و 
كسب پيروزي احتمالي برابر اين تيم با ش��رايطي مناسب تر اين تيم 
را ترك كند. اما او خود بهتر از هركسي به توانايي هاي خود آگاه بود و 
شايد به همين دليل هم بود كه قبل از بازي سرخپوشان در رقابت هاي 
آسيايي در حالي كه باش��گاه براي حضور او در اين بازي هم موافقت 
كرده بود مسئله استعفا را پيش كشيد. استعفايي كه البته هنوز روي 

كاغذ نرفته اما تاثيري هم نمي تواند در اصل ماجرا داشته باشد. چراكه 
باشگاه ديگر تحت هيچ شرايطي به همكاري با درخشان فكر نمي كند 
و اگر برانكو هم در ادامه روي نيمكت اين تيم ننش��يند، عبدي سكان 

هدايت سرخپوشان را به دست خواهد گرفت. 
اما همه بحث ها حول محور درخشان و نيمكت پرسپوليس نمي چرخد. 
گويا تغييرات پرسپوليس بار ديگر به س��اختمان باشگاه هم كشيده 
خواهد شد. طي روزهاي اخير حرف هايي از رفتن نژادفلاح بود كه در 
جلسه او با وزارت ورزش، اين مسئله منتفي شد و حالا حرف از تغييرات 
در هيئت مديره باشگاه است. در حالي كه هيئتي از پرسپوليس در حال 
مذاكره با برانكو هستند، گفته مي شود كه هيئت مديره پرسپوليس نيز 
به زودي دستخوش تغييرات مي شود و اين بار گويا قرار است ابراهيم 
جهانگيري برادر مع��اون اول رئيس جمهور، دكتر ضيايي و حس��ين 
هدايتي در تركيب جديد اعضاي هيئت مديره پرسپوليس باشند. هر 
چند كه گفته مي شود علي اصغر مونسان و جعفر كاشاني همچنان به 

فعاليت خود در هيئت مديره سرخپوشان ادامه خواهند داد.
 البته گفته مي شود قرار بر اين است كه هدايتي در مزايده سوم براي 
خريد باش��گاه پرس��پوليس اقدام كند و در صورت پيروزي تغييرات 
جديدي از جمل��ه جابه جايي در س��مت مديرعاملي اي��ن تيم را نيز 
شاهد خواهيم بود. اما تا زمان مزايده سوم نژادفلاح كماكان به عنوان 
سرپرست پرس��پوليس خواهد بود. بحث حضور دوباره هدايتي وقتي 
جدي تر مي شود كه او در صفحه اجتماعي خود مي نويسد: » اين حقير 
نيز يك ه�وادار مثل شما ه�ستم ه�ر كارى كه مي توانستم و شما از من 
خواستيد تا كنون تلاش كردم انجام وظيفه كنم. در خصوص انتخاب 
س��ر مربى با توجه به جميع جه�ات و ملاحظاتى كه قابل ذكر نيست 
مسئولان ذيربط در تلاش ه�س��تند كه انتخاب مناسب انجام ده�ند 
تقاضا دارم به دوس��تان خود اعتماد كنيد وصبور باشيد سال خوب و 

موفقيت آميزى را براى پرسپوليس و ه�وادارانش آرزو مي كنم.«
هدايتي هميش��ه يكي از گزينه هاي حضور در پرسپوليس بوده است. 
علاقه او براي به دست آوردن مالكيت پرسپوليس مسئله اي نيست كه 
بركسي پوشيده باشد. هميشه هم سر بزنگاه و وقتي دست پرسپوليس 
براي يك انتخاب حساس تنگ است س��ر و كله اش پيدا مي شود كه 
نقش يك قهرمان را بازي كند و حالا، درست وقتي هوادار از درخشان 
شاكي است و خواهان تغييرات است، س��ر و كله هدايتي پيدا شده تا 
كمك حال باشگاه در جذب برانكو باشد. آن هم در حالي كه از سوي 
ديگر حواسش جمع مزايده سوم است. مزايده اي كه اگر به سود او تمام 
شود، تغييراتي ديگر را به دنبال خواهد داشت تا ركورد پرسپوليس در 

تغييرات پرتعداد اين فصل پر و پيمان تر از قبل شود.

كارلوس كرش س��كوت كرده و ترجيح مي دهد 
تا قبل از جلسه امروز درباره وضعيتش صحبتي 
نكند، پس از انتقادهاي تند اسدي دبيركل جديد 
فدراس��يون از كرش و متهم كردن اين مربي به 
دلالي و عدم نتيجه گيري با تيم ملي كشورمان 
بود كه سرمربي تيم ملي استعفا داد و پس از پايان 
بازي با سوئد از تيم ملي خداحافظي كرد. آن سو 
از علي كفاشيان رئيس و اسلاميان نايب رئيس 
فدراسيون گرفته تا برخي نماينده هاي مجلس 
درباره آينده كاري سرمربي پرتغالي مصاحبه هاي 
مختلفي را انجام داده اند؛ مصاحبه هايي كه توپ را 
به زمين كرش انداخته و فدراسيوني ها مي گويند 
اين او اس��ت كه بايد درباره ادام��ه حضورش در 
ايران تصميم بگيرد. با اين وج��ود پس از اقبال 
عمومي مردم به ماندن كرش، امروز قرار اس��ت 
اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون فوتبال دور هم 
جمع شوند و به گفته علي كفاشيان تكليف كرش 
را مشخص كنند، بگويند كه او مي ماند يا بليت 

برگشت او به پرتغال را ok كنند. 
اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون مي گويند ادامه كار 
كرش با تيم ملي فوتبال ايران دست خودش است، 
البته به ش��رطي كه به تعهداتي كه فدراسيون از او 
مي خواهد عمل كند؛ تعهداتي كه گفته مي شود در 
سال هاي اخير كمتر مورد توجه سرمربي پرتغالي 
قرار گرفته و او بايد تضمين بدهد كه پس از اين پايش 
را از اختياراتش درازتر نكند و در مسائلي كه به حوزه 
سرمربي تيم ملي بر نمي گردد، دخالت نكند. پاسخ 
كرش هم به تضمين ها تاكنون سكوت بوده است. از 
طرفي وزارت ورزش هم به صورت قاطع مانع ادامه 
نشستن كرش روي نيمكت تيم ملي است و با اين 
شرايط بايد ديد در جلسه امروز چه اتفاقي مي افتد. 

گفته مي ش��ود احتمال دارد كرش هم امروز در 
جلسه هيئت رئيس��ه فدراسيون فوتبال شركت 
كند تا دو طرف حرف هايشان را چهره به چهره 
بزنند، هر چند اين ش��ايعه هم وج��ود دارد كه 
كفاشيان درخواست هاي هيئت رئيسه را به كرش 

منتقل خواهد كرد تا او تصميم نهايي را بگيرد. 
    

علي كفاشيان كه در روزهاي گذشته بارها تأكيد 
كرده است اين كرش است كه بايد تصميم نهايي 
را بگي��رد، درباره جلس��ه هيئت رئيس��ه گفت: 
»جلسه هيئت رئيسه برگزار مي شود و ما مجدداً 
موضوع جدايي كرش را مطرح مي كنيم تا تصميم 
در جلسه هيئت رئيسه گرفته شود. به هيچ عنوان 
پيشنهاد قطع همكاري با كرش از طرف ما نبوده 

است چون ما اين را خوب مي دانيم طبق قرارداد 
اگر ما بخواهيم با او قطع هم��كاري كنيم، بايد 
پول يك سال قراردادش را كه مبلغ كمي نيست 
پرداخت كنيم. به او گفتم بايد بماند و كارش را 
انجام دهد. ضمن اينكه تجربه ايشان خوب بود 
و با بازيكنان رابطه خوب و ش��ناخت كافي دارد. 
مردم نيز او را دوست دارند. با توجه به اين شرايط، 

ما مي دانستيم رفتن كرش نه به صلاح است و نه 
مي شود جاي او را به راحتي پر كرد.«

رئيس فدراسيون درباره خواسته هاي كرش هم 
اين طور صحبت ك��رد: » كرش در صحبت هاي 
خود اعلام ك��رده برخي دوس��ت ندارند من در 
تيم ملي كار كنم و نسبت به برخي شرايط گلايه 
داشت. ما نيز به او گفتيم بايد تحمل انتقاد خود 
را بالا ببرد چراكه در ايران معمولاً از كسي تعريف 
نمي شود و انتقادات بيشتر است. در حال حاضر 
كرش خواسته هاي خود را مطرح كرده و خواستار 
امكانات بيشتر اس��ت كه ما نيز محدوديت هاي 
خود را داريم، ضمن اينك��ه تمام تلاش ما حفظ 
كرش است ولي اگر او ميلي به ادامه كار نداشته 
باش��د، نمي توانيم به زور او را حفظ كنيم. كرش 
اگر بخواهد برود، با توجه به اينكه قطع همكاري 
را خود او مطرح كرده، بايد طبق قرارداد سه ماه 
از مبلغ دريافتي خود را بازگرداند. با اين حال من 

شخصاً دوست ندارم اين اتفاق بيفتد.«
    

در حالي ك��ه گفته مي ش��ود احتم��ال ماندن 
كرش پس از جلس��ه امروز كم اس��ت، به گفته 
كفاشيان در صورت قطعي شدن جدايي كرش، 
فدراس��يون فوتبال رايزني ها را ب��راي انتخاب 
جانش��ين اين مربي آغاز خواهد كرد. به همين 
خاطر هم در روزهاي گذشته شنيده هاي زيادي 
درباره نام مربي آينده تيم ملي مطرح شده است، 
گروهي مانند وزارت ورزش و فدراسيون و برخي 
نمايندگان مجلس مي گويند مربي بعد تيم ملي 
بايد ايراني باشد و در طرف ديگر هواداران فوتبال 
با بي ميلي نس��بت به مربي ايران��ي معتقدند در 
صورت رفتن كرش يك مربي خارجي هم سطح 
كرش به ايران بيايد. كفاشيان در اين باره معتقد 
اس��ت: در صورت قط��ع همكاري ب��ا كرش من 
انتخاب مربي جديد براي تيم ملي را به تصميم 
كار شناس��ان و مردم مي گذارم. من اعتقاد دارم 
مربي ايراني نيز مي تواند تيم ملي را هدايت كند 
اما ما بايد در صورت جدايي كرش، مربي در حد او 

بياوريم تا خواست مردم تأمين شود.«
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تغيير و تغيير و بازهم تغيير
 برانكو سرمربي پرسپوليس شد

 هدايتي هم مي آيد

فريدون حسن

تأييد حضور زنان در سالن هاي واليبال 
ش��هيندخت مولاوردي از تأييد حضور بانوان در سالن هاي واليبال خبر داد. 
حواشي به وجود آمده در روزهاي گذشته معاون رئيس جمهوري در امور زنان 
و خانواده را مجبور كرد تا يك بار ديگر در خصوص حضور يا عدم حضور بانوان 
در ورزشگاه ها صحبت كند: » حضور خانواده ها و زنان در مسابقات واليبال در 
سالن هاي ورزشي اين رشته تأييد نهايي شده است. اين تصميم 
در كميته مشتركي كه با حضور نمايندگان وزارت ورزش، 
معاونت امورزنان رياست جمهوري و وزارت كشور برگزار 
شد، اتخاذ شده است. در اين كميته آيين نامه جامعي در 
باره نحوه حضور زنان و خانواده ها در سالن هاي ورزشي 
تدوين ش��ده، ولي هنوز به تصويب نهايي نرسيده 
است واين آيين نامه دستورالعملي رابراي بسياري 
ازرش��ته هاي ورزش��ي ونحوه حضور خانواده ها در 
ورزشگاه ها مشخص كرده است. جلسات متعددي 
در وزارت كش��ور در خصوص حضور تماشاگران در 
مسابقات واليبال برگزار شد و به تأييد نهايي هم رسيد، 
اما هنوز ابلاغ نشده است. اين آيين نامه با يك چشم 
به همه رشته ها نگاه نمي كند، چون رشته ها متفاوت 
است و در برخي ازآنها حضور زنان ضروري نيست. 

كسب سهميه المپيك در گرو رسيدن بودجه
شاهرخ شهنازي معتقد است با پرداخت به موقع بودجه ورزش مي توان به 
كسب حداكثري سهميه هاي المپيك 2016 اميدوار بود. عدم واريز بودجه 
فدراسيون ها اين روزها تيم هاي ملي و ورزشكاران زيادي را با مشكل مواجه 

كرده اس��ت. دبير كل كميته ملي المپيك با اشاره به 
اين موضوع گفت: » در حال حاضر صحبت از كس��ب 
سهميه است و ما به عنوان پش��تيبان فدراسيون ها 

وظيفه اصلي مان گرفتن برنامه فدراس��يون ها 
و بررس��ي آنهاس��ت. در ادامه هم پيگير بودجه 
هس��تيم تا با توجه به برنامه هاي فدراسيون ها 

اعتب��ار لازم را تخصيص دهيم. بودج��ه هنوز به 
ما ابلاغ رسمي نش��ده و پيگير هس��تيم. اميدوارم 
اين بودجه در شش ماهه اول سال كه سال كسب 
سهميه براي فدراسيون هاست تخصيص پيدا كند تا 
با حمايت بيشتر نتايج بهتري كسب شود. اميدوارم 
اين تخصيص ها به موقع باشد تا به فدراسيون ها كمك 
كنيم به موقع در مس��ابقات كسب سهميه شركت 
كنند. بعد از كسب سهميه برنامه هاي ويژه اي براي 

ورزشكاراني داريم كه شانس كسب مدال دارند.«
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ريو، پشت در است، آقايان باور كنيد!
 بيان بعضي حرف ها و نوشتن برخي مطالب گاهي اينقدر تكراري مي شود كه 
حتي حوصله خود گوينده يا نويسنده را نيز سر مي برد اما وقتي گوش شنوايي 

پيدا نمي شود و اقدامي صورت نمي گيرد، چاره اي جز تكرار نيست. 
بارها و بارها گفته ايم و نوش��ته ايم كه س��ال 94 س��ال كسب سهميه 
المپيك و آماده ش��دن براي حضوري پرقدرت در بزرگ ترين رويداد 
ورزشي دنياست اما وقتي نگاهي به وضعيت برخي رشته  هاي مدال آور و 
مدعي مي اندازيم آن وقت به وضوح متوجه مي شويم كه انگار مسئولان 
وزارت ورزش در خواب عميقي ف��رو رفته اند و نمي خواهند براي مهيا 

شان جهت المپيك بيدار شوند. 
امروز فرياد برخي چهره  هاي مدال آور رشته  هاي گوناگون در حالي از 
بي برنامگي و بلاتكليفي فدراسيون ها بلند است كه آنها خوب مي دانند 

و مي بينند رقباي جهاني شدن چگونه خود را آماده مي كنند. 
ليلا رجبي و احسان حدادي دو قهرمان مدال آور دو و ميداني امروز در 
حالي اعتراض مي كنند كه فدراسيون دو و ميداني نه رئيس دارد و نه 
سرپرست، وزارت ورزش هم بي خيال برگزاري مجمع اين فدراسيون و 
رشته پرمدال همه چيز را در اختيار نايب رئيس اين مجموعه گذاشته 

تا او هم نتواند كار خاصي انجام دهد. 
اوضاع وزنه  برداري بهتر از دو و ميداني نيس��ت، پس از كش و قوس  هاي 
فراوان وزارت نشينان با جايگزيني سرپرس��ت به جاي حسين رضازاده 
سرانجام گزينه مورد نظر خود را در فدراسيون  جا دادند و فعلًا هم خيال 
برگزاري مجمع را ندارند چون آنگونه ك��ه از ظواهر امر برمي آيد جناب 
سرپرست فعلًا در حال چيدن تيم مورد نظر در فدراسيون است، به اين 
ترتيب مي توان نتيجه گرفت تا زمان تكميل اين پروسه خبري از تشكيل 
مجمع نيست و نخواهد بود چرا كه شرايط مورد نظر آقايان مهيا نيست، 
در اين بين هر آنچه اصلًا مهم به نظر نمي رسد اوضاع و احوال قهرمانان و 
مدال آوران يكي از پراميدترين رشته  هاي ورزشي ايران در المپيك است. 

اما بش��نويد از بس��كتبال؛ رش��ته اي كه هر چند براي كسب مدال در 
المپيك شانس��ي ندارد اما مي تواند با حضور خود در ريو 2016 برگ 
زرين ديگري به كارنامه درخشان خود طي سال  هاي اخير اضافه كند، 
ولي از آنجا كه فدراسيون بس��كتبال هم در حال حاضر بدون رئيس و 
با سرپرست موقت اداره مي ش��ود، هيچ برنامه اي براي آينده آن وجود 
ندارد، كار حتي به جايي رسيد كه محمد بسيروويچ سرمربي تيم ملي 
به راحتي قيد حضور در ايران را زد و رفت تا در اروپا مربيگري كند، اين 
بود كه صداي اعتراض صمد نيكخواه بهرامي كاپيتان تيم ملي هم درآمد 

كه چرا مجمع فدراسيون بسكتبال زودتر برگزار نمي شود. 
اين اوضاع و احوال سه رشته از رش��ته  هاي موفق ورزش كشو در سال 
كسب سهميه المپيك است و بايد در نظر بگيريد كه اكنون اين معضل 
در برخي رشته  هاي ديگر نيز وجود دارد ولي گويا آقايان وزارت نشين 

كاملًا بي خيال هستند و نمي خواهند كاري انجام دهند. 
در طول ايام تعطيل سال نو تا دلتان بخواهد خبرهاي تبريك و شعارگونه 
از وزارت ورزش به گوش مي رس��يد ام��ا دريغ از خب��ري در خصوص 
رس��يدگي به وضعيت المپيكي ها و ايجاد شرايط براي فدراسيون  هاي 
مدال آور. بسيار تكراري است اگر عنوان كنيم روزها و ساعت ها به سرعت 
برق و باد در حال گذر است و ما غافل هستيم ولي گويا بايد اينقدر تكرار 
كرد كه آقايان بيدار شوند، بايد اينقدر تكرار كرد كه باورشان شود المپيك 
ريو همين پشت در است و تا بخواهيم از تعطيلات و تبريكات سال نوع 

فارغ شويم با آن مواجه مي شويم و آن وقت خيلي دير است. 

مراسم بزرگداشت جوادي و حجت الاسلامي برگزار شد
مراسم بزرگداشت حسين جوادى و ميلاد حجت الاسلامى خبرنگاران 
ورزشى كشته شده در سانحه هوايى هواپيماى آلمانى عصر ديروز در 
مس��جد حضرت امام جعفر صادق )ع( با حضور گسترده اهالى رسانه، 

چهره هاى شاخص ورزشى و مسئولين كشورى و ورزشى برگزار شد.
-------------------------------------------------------------

عاشورزاده اولين نماينده ايران در روسيه
بيست و دومين دوره رقابت هاى تكواندو قهرمانى جهان 22 ارديبهشت 
ماه به ميزبانى روسيه در ش��هر »چيلابينسك« آغاز مي شود كه طبق 
برنامه فرزان عاش��ورزاده پديده جديد تكواندو اي��ران به عنوان اولين 

نماينده كشورمان با حريفان مبارزه مي كند.
-------------------------------------------------------------

حضور 2 دووميدانی كار ايرانی در ليگ الماس 
يك دو و ميدانى كار ديگر ايران ع��لاوه بر حدادى در ليگ الماس قطر 
شركت مى كند. مرحله نخست ليگ جهانى دووميدانى الماس در كشور 
قطر برگزار مي شود و مسئولان فدراسيون دو و ميدانى قطر، علاوه بر 
احس��ان حدادى از يك ملى پوش ديگر كش��ورمان در دوى 400 متر 
دعوت كردند. در حال حاضر مهدى زمانى بهترين نتايج را در يكى دو 

سال گذشته در 400 متر ايران كسب كرده است.
-------------------------------------------------------------

گراميداشت قايقران در دقيقه ۹ بازی ملوان
هواداران ملوان فردا در هفدهمين سالگرد درگذشت سيروس قايقران 
در دقيقه 9 ياد و خاطره او را گرامى مى دارند. 18 فروردين هفدهمين 
سالگرد درگذشت سيروس قايقران ش��ماره 9 اسطوره اى ملوان انزلى 
است. قرار است هواداران ملوان در بازى امروز مقابل پيكان در دقيقه 9 
مسابقه عدد 9 را كه روى كاغذ بزرگ سفيد نوشته اند در دست بگيرند 

و ياد و خاطره سيروس قايقران را گرامى نگه دارند.
-------------------------------------------------------------

پيروزي مهرام برابر ثامن
هفته اول دور برگشت رقابت هاي ليگ برتر بسكتبال عصر ديروز آغاز شد و 
در يكي از مهمترين بازي هاي اين هفته مهرام موفق شد در تالار بسكتبال 
آزادي تهران مهمان خود ثامن مشهد را با نتيجه 103 بر 86 شكست دهد.

  چـهـره ها / شيوا نوروزي

وزارت ورزش تكليف دووميداني را روشن كند
ليلا رجبي از مسئولان وزارت ورزش خواست هرچه سريع تر تكليف فدراسيون دووميداني را روشن كنند. 
مسابقات دووميداني قهرماني آسيا در شرايطي خردادماه برگزار مي شود كه اين فدراسيون نه سرپرست دارد 
و نه رئيس. همين مسئله ملي پوشان دووميداني را حسابي نگران كرده. نايب قهرمان پرتاب وزنه بانوان آسيا 
به شدت نگران نتايجش در رقابت هاي پيش رو است: » به تنهايي در تهران 
تمرين مي كنم و فعلًا به دليل وضعيتي كه فدراس��يون دووميداني دارد و 
تكليفش نامشخص است، اردويي نداريم. وضعيتي كه فدراسيون دارد و 
مسئول آن مشخص نيست، براي ملي پوشان نگران كننده شده است، 
چون اردو و مسابقه اي برايشان در نظر گرفته نشده است. من تمام 
تلاش خودم را مي كنم و تمريناتم جدي اس��ت، حريفان ما در 
اردوهاي خوبي حضور دارند و با اين وضعيت كسب مدال سخت 
شده اس��ت. از مس��ئولان وزارت ورزش مي خواهم كه تكليف 
فدراسيون را هرچه زودتر مشخص كنند، چون ادامه اين روند 

تنها به ضرر دووميداني تمام خواهد شد. «

بسيج آماده تحقق شعار همدلي و همزباني در ورزش 
سردار كاظم يزداني رئيس سازمان ورزش بسيج كشور از آمادگي كامل بسيج براي همكاري با نهادهاي 
متولي ورزش در جهت عملي كردن شعار سال 94 يعني همدلي و همزباني دولت و ملت در زمينه ورزش 

خبر داد: »در ورزش مانند بقيه بخش ها ظرفيت هاي زيادي براي عملي كردن اين شعار وجود 
دارد. ما هم در سازمان بسيج و سپاه همواره آمادگي مان را براي مشاركت با ساير نهادهاي 
متولي ورزش براي توسعه ورزش و استفاده هر چه بيش��تر مردم از امكانات ورزشي و 
به وجود آمدن جو همدلي و همزباني اعلام كرده ايم. از طريق رياس��ت سازمان بسيج 

مستضعفين به صورت مكتوب به رئيس جمهور و مسئولان وزارت ورزش اعلام 
كرده ايم كه با توجه به پتانسيل هايي كه در زمينه نيروهاي متخصص و متعهد 
و همچنين زير ساخت هايي كه در زمينه ورزش در بسيج وجود دارد، مي توانيم 
همكاري هاي مشتركي در تمامي زمينه هاي ورزشي با نهادهاي متولي ورزش 
مانند وزارت و ساير ارگان ها داشته باشيم. توسعه ورزش همگاني كه خروجي 
آن سلامت و نشاط جامعه اس��ت از جمله محورهايي است كه مي تواند به 

تحقق شعار سال 94 يعني همدلي و همزباني دولت و ملت كمك كند.«

دنيا حيدري

لطفاً به نظر مردم احترام بگذاريد 
در حالي زمزمه هاي رفتن كرش جدي است كه به نظر مي رسد هم فدراسيون فوتبال و هم وزارت 
ورزش كه زمينه را براي جدايي سرمربي پرتغالي آماده كرده اند، برنامه خاصي براي آينده تيم ملي 
ندارند و تنها هدفشان فراري دادن كرش است و براي اينكه چه كسي جاي او را بگيرد برنامه اي 
ندارند. اين در شرايطي اس��ت كه در صورت رفتن كرش بايد از اهالي فدراسيون و گودرزي وزير 
ورزش به عنوان مخالف شماره يك كرش پرسيد آنها چه مربي اي را براي جانشيني مربي پرتغالي 
در نظر گرفته اند؟ هر چند هم گودرزي و هم كفاشيان علاقه مند به هدايت تيم ملي توسط يك 
مربي ايراني هستند. البته با توجه به مقبوليت نداشتن گزينه هاي موجود در بين مربيان داخلي، 
آنها در اين بار دچار ترديد هستند و هر انتخابش��ان از بين مربيان ايراني با كرش مقايسه خواهد 
شد و با توجه به كارنامه مربي پرتغالي به طور حتم در سطحي پايين تر از او قرار خواهند گرفت و 
اين مي تواند يك پسرفت براي فوتبال كشورمان باشد. اين را هم بايد در نظر گرفت كه در صورت 
انتخاب يك مربي ايراني، اين مربيان با توجه به سطح دانششان چه چيز جديدي مي خواهند به 
بازيكني مانند امثال دژاگه كه در ليگ هاي معتبر دنيا بازي كرده اند ارائه كند؟ از سوي ديگر در 
صورت اينكه فدراس��يوني ها از انتخاب مربي ايراني با توجه به اين شرايط پشيمان شوند، در آن 
صورت، آنها به طور حتم بايد به دنبال مربي خارجي هم س��طح كرش يا بالاتر از او باشند كه به 
احتمال زياد بايد هزينه اي به مراتب بيشتر از پولي كه به كرش مي دهند به مربي جديد بدهند. 
از طرف ديگر مربي خارجي جديد براي شناخت فوتبال ايران نياز به زمان دارد و با توجه به اينكه 
تيم ملي در خردادماه مسابقات انتخابي جام جهاني و جام ملت ها را پيش رو دارد، به طور حتم در 
اين زمان كوتاه نمي تواند تاثيرگذار باشد. در اين شرايط پس بهتر نيست مسئولان وزارت ورزش 
و فدراسيون فوتبال با كنارگذاشتن اختلافات شخصي شان با مربي اي مانند كرش كه محبوبيت 
زيادي در بين مردم دارد، به افكار عمومي احترام بگذارند و با مهيا كردن شرايط كار براي كرش 
كه نشان داده دلش براي فوتبال ايران مي س��وزد، تيم ملي را از داشتن مربي اي مانند او محروم 
نكنيم. اين به طور حتم خواسته اكثر هواداران فوتبال كشور است كه اين روزها با توجه به شايعاتي 
كه درباره رفتن كرش وجود دارد با تشكيل كمپين هايي در شبكه هاي اجتماعي از دولت حسن 
روحاني خواسته اند كه نگذارد اين مربي پرتغالي برود. بدين وسيله شعار همدلي و همزباني دولت 

و ملت را كه از سوي رهبري براي سال 94 انتخاب شده است هم عملي خواهد شد. 

نماي نزديك

88498432سرويس ورزشي

سعيد احمديان 
  تيم ملي

كرش را براي دل ملت 
نگه داريد

ديدارهاي مرحله گروهي ليگ قهرمانان آس�يا در حالي از امروز 
آغاز مي شود كه نمايندگان كشورمان در دور برگشت بايد به مصاف 
حريفان خود بروند. از گروه B نفت تهران در عربستان به مصاف 
الشباب مي رود و در گروه D تراكتورسازي تبريز ميزبان الاهلي است. 

  الشباب عربستان- نفت تهران 
هر چند نفت در دور رفت فقط چهار امتياز گرفته و در رده سوم قرار 
دارد اما با تيم صدرنشين، العين امارات فقط يك امتياز فاصله دارد و 
اين يعني اينكه آنها مي توانند اميد زيادي به صعود داشته باشند. در 
طرف مقابل نماينده عربستان با دو امتياز در قعر جدول حال و روز 
خوبي ندارد و قطعاً براي امتياز گرفتن دست به هر كاري مي زند. به 
نظر مي رسد اگر شاگردان منصوريان كمي هوشمندانه بازي كنند 

مي توانند تمام معادلات الشبابي ها را به هم بزنند. 
  تراكتورسازي- الاهلي عربستان

تيم تراكتورسازي ديگر نماينده كش��ورمان است كه امروز ميزبان 
تيم الاهلي عربستان اس��ت. هرچند تراكتورس��ازي در ليگ برتر 
اوضاع بسيار خوبي دارد و حتي مي تواند صدرنشيني را تجربه كند 

اما در ديدارهاي مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا با دو شكستي 
كه در كارنامه دارد در رده سوم قرار گرفته است و حال و روز خوبي 
ندارد. شاگردان توني اوليويرا در سه بازي ابتدايي خود در دور رفت 
ديدارهاي مرحله گروهي فقط توانس��تند به يك پيروزي برسند و 
دو بازي ديگر را با شكس��ت پشت سر گذاش��تند. آخرين شكست 

تراكتورس��ازي در اين مرحله مقابل الاهلي در عربستان بود و حالا 
سرخپوشان تبريز به فكر جبران اين نتيجه هستند. تراكتور سازي 
براي اينكه شانس صعود به مرحله بعدي را به راحتي از دست ندهد، 
نبايد در خانه امتيازي ب��ه حريف قدرتمند خود بده��د. اوليويرا و 
شاگردانش براي بقا در جام بايد سه امتياز اين بازي را بگيرند در غير 

اين صورت هيچ شانسي براي ادامه كار نخواهند داشت. 
 الاهلي هميش��ه حريف قدرتمندي نش��ان داده و هر چند ميزبان 
تراكتوري هاست اما هميشه زهردار بازي مي كند. الاهلي با تكيه بر 
بازيكناني چون برونو سزار و اوسؤالدوي برزيلي، محمد عبدالشافي 
از مصر و عمر السوما س��وري به فكر گرفتن امتياز از تبريز است تا 
خيال خود را براي صعود به مرحله بعدي اي��ن جام راحت تر كند. 
بايد ديد س��رمربي پرتغالي تراكتور چه تمهيداتي خواهد داشت تا 
برنده بازي لق��ب بگيرد، مطمئناً تراكتورس��ازي اگر نتيجه اي غير 
از پيروزي در اين ديدار كس��ب كند، كارش براي صعود به مرحله 
بعدي بسيار كم خواهد ش��د و اين مي تواند يك ناكامي در كارنامه 

توني اوليويرا باشد. 

جدال نمايندگان ايران براي صعود به مرحله بعد
آغاز دور برگشت در ليگ قهرمانان آسيا وحيد صابري

    ليگ قهرمانان آسيا

امروز تكليف ماندن يا نماندن كارلوس كرش در ايران مشخص مي شود. قرار است 
به سئول  را  فدراسيون خودشان  رئيسه  هيئت  اعضاي  امروز  10 صبح  از ساعت 
فوتبال درباره  با حضور در طبقه چهارم ساختمان فدراسيون  و  برسانند  جنوبي 
ادامه همكاري با سرمربي پرتغالي تصميم بگيرند، اينها همه در حالي است كه مردم 
ايراني اش مي خواهند ولي وزير ورزش  به ويژه غيرت  و  به خاطر تخصص  را  كرش 

معلوم نيست به چه چيزي فكر مي كند كه مخالف اوست. 
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